

التعديل المقترح على المادة	نص المادة مثل النظام الأساسي الموافق عليه
مادة (7) رأس المال يبلغ رأس مال الشركة المصدر (100.000.000) مائة مليون ريال سعودي مقسماً إلى (100.000.000) مائة مليون سهم متساوية القيمة تبلغ القيمة الاسمية لكل سهم منها (1) واحد ريال سعودي مدفوعة القيمة بالكامل .	مادة (7) رأس المال يبلغ رأس مال الشركة المصدر (100.000.000) مائة مليون ريال سعودي مقسماً إلى (10.000.000) عشرة مليون سهم متساوية القيمة تبلغ القيمة الاسمية لكل سهم منها (10) عشرة ريالات سعودية مدفوعة القيمة بالكامل .
مادة (8) الأكتتاب في الأسهم اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال المصدر البالغ (100.000.000) مائة مليون سهم مدفوعة بالكامل .	مادة (8) الأكتتاب في الأسهم اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال المصدر البالغ (10.000.000) عشرة ملايين سهم مدفوعة بالكامل
<b>Article (7): Capital</b> The issued capital of the Company is (100,000,000) one hundred million Saudi riyals, divided into (100,000,000) one hundred million shares of equal value. The nominal value of each share is (1) one Saudi riyals, paid in full.	<b>Article (7): Capital</b> The Company's capital is one hundred million (100,000,000) Saudi riyals divided into ten million (10,000,000) nominal ordinary shares of equal value. The nominal value of each share is (10) ten Saudi riyals, all of which are in-kind ordinary shares.
<b>Article (8) Subscription to Shares</b> The Shareholders have subscribed to the entire issued share capital amounting to (100,000,000) one hundred million fully paid shares.	<b>Article (8) Subscription to Shares</b> The Company's founders and shareholders subscribed to the entire capital shares amounting to (10,000,000) ten million shares and paid the full value of (100,000,000) Saudi riyals (one hundred million riyals).